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نایب قهرمان کشتی المپیک در گفتگو با پرسون مطرح کرد؛

ورزشکاران ایرانی همواره نشان داده اند که مرد روزهای سخت هستند
مسعود مصطفی جوکار، پیشکسوت کشتی آزاد و دارنده مدال نقره المپیک آتن از تلاش مجموعه کشتی کشور جهت کسب بهترین نتیجه در المپیک

توکیو سخن گفت

به گزارش سایت خبری پرسون، ورزش کشتی یکی از جذاب ترین و محبوب ترین ورزش های حال حاضر جهان می باشد و بسیاری از تیم های حاضر در
مسابقات جهانی و المپیک حساب ویژه ای برای کسب مدال و درخشش در آن بازکرده اند. مسعود مصطفی جوکار، پیشکسوت و دارنده مدال نقره

کشتی در مسابقات المپیک آتن در گفتگو با سرویس ورزشی از شرایط حال حاضر کشتی کشور سخن گفت.

مصطفی جوکار در ابتدای سخنانش به شرایط کنونی کشتی کشور اشاره کرد و گفت: با زحمات آقای دبیر و همکاران ایشان و همچنین روسای هیات
کشتی در سراسر کشور به شرایط خوبی رسیده ایم و همه در حال فعالیت هستند. برگزاری لیگ برتر در این شرایط توانست ایجاد انگیزه ای در کشتی
گیران کشور نماید و خوشبختانه آقای دبیر توانستند مجوز برگزاری مسابقات در شرایط سخت کرونایی را بگیرند تا منجر به چرخش و گردش ورزش
کشتی در این روزها باشد. برای مسابقات جهانی نیز برنامه اعزام حسن یزدانی و کامران قاسمپور را داشتیم که سپس تصمیم به اعزام رحمان عموزاد و
حسن یزدانی گرفته شد و متاسفانه با اعلام مثبت شدن تست کرونا یزدانی، عموزاد به همراه امیرمحمد یزدانی به مسابقات جهانی اعزام شدند که از
جوانان با انگیزه کشتی ما هستند و انشاا. بتواند برای المپیک کسب تجربه کنند. در یک نگاه کلی شرایط کشتی کشور خوب است و ما نیز در همدان

مشغول فعالیت هستیم. کشتی رونق خودش را دارد و امیدارم با نابودی ویروس کرونا به شرایط عادی در کشورمان بازگردیم.

نایب قهرمان کشتی المپیک آتن در خصوص تاثیر کرونا بر کشتی و برگزاری مسابقات گفت: همانطور که می دانید کشتی از ورزش های پرخطر محسوب
می شود و به نظر من این ویروس بیشترین تاثیر را بر کشتی کشور گذاشته است. جودو، تکواندو و سایر ورزش ها نیز درگیر هستند اما چون در کشتی
ورزشکار رقابت تن به تن با حریف دارد، بیشترین آسیب را در ایام کرونایی در ورزش دیده است. اما چاره ای جز فعالیت نیست و خود من و بسیاری از
کشتی گیران مبتلا به این ویروس شدیم و حتی رعایت پروتکل های بهداشتی هم نمی تواند تاثیر چندانی در این زمینه داشته باشد. لذا ما برنامه ریزی
متفاوتی کردیم و برای مثال تمرینات را دو به دو یا چهار به چهار انجام می دهیم و تعداد تمرین در طی هفته را محدودتر کردیم. چراکه نمی توانیم در
رکود بمانیم و این در حالی است که تمام کشتی گیران دنیا مشغول تمرین و برنامه ریزی برای المپیک هستند و ما نیز با همت آقای دبیر و با توجه به
سفرهای استانی ایشان که اخیرا به همدان نیز تشریف آوردند، به تمارین خود ادامه می دهیم و قطعا روزهای خوبی در کشتی پیش روی ما می باشد.

پیشکسوت کشتی کشور در خصوص حضور چهره های جوان و جویای نام در عرصه این ورزش بیان کرد: کشتی ما در سال های نه چندان دور در هر
وزن چند ورزشکار هم طراز داشت و به تعداد انگشتان دست کشتی گیر درجه یک داشتیم و فاصله بین سایر ورزشکاران این عرصه بسیار کم بود. اما
اکنون حسن یزدانی ستاره کشتی کشور فاصله بسیاری با سایر کشتی گیران دارد و در سایر وزن ها نیز نفر برتر با سایر رقبایش فاصله زیادی دارد و لذا ما
پشتوانه خوبی برای قهرمانان خود نداریم. لذا این مساله نیازمند زمان است و با حضور آقای دبیر که متاسفانه همزمان با شیوع ویروس کرونا بوده
است، برنامه ریزی جهت پیشرفت و حمایت از جوانان صورت گرفته است. کشتی گیران ما از رده نوجوانان به جوانان و سپس در رده امید می آیند و

اگر ما برنامه ریزی درستی در این زمینه داشته باشیم، قطعا این عزیزان پشتوانه ما در عرصه جهانی و المپیک خواهند شد.

بیشتر بخوانید؛

همدان فردا میزبان رئیس فدراسیون کشتی کشور است

در ورزش پایه سرمایه گذاری کنیم تا در مسابقات معتبر جهانی بدرخشیم

منتفی شدن حضور حسن یزدانی در رقابتهای جهانی کشتی آزاد

وی در همین راستا ادامه داد: مگر حسن یزدانی چطور کشف شد؟ یزدانی در سنین نوجوانی توانست خوش بدرخشد و در آخرین سال حضورش در رده
جوانان به تیم ملی بزرگسالان کشور دعوت شد. لذا اگر بتوانیم پشتوانه خوبی برای رده های پایه کشتی در کشورمان باشیم و این ورزشکاران بتوانند در
کنار قهرمانان بزرگسال ما حضور یابند و تمرین کنند، قطعا هم بیشتر کسب تجربه خواهند کرد و هم انگیزه بالایی برای حضور در تیم ملی خواهند
داشت و در نهایت ما می توانیم با یک تیم ملی کامل و پرانگیزه عازم مسابقات مختلف شویم. اما همانطور که گفتم، این امر نیازمند یک برنامه ریزی سه

الی چهار ساله است که در دستور کار فدراسیون و هیات کشتی استان ها قرار گرفته تا انشاا. بتوانیم در آینده نزدیک شاهد ماحصل آن باشیم.



مربی تیم ملی کشتی آزاد کشور در ارتباط با حضور این ورزش در المپیک پیش رو گفت: ببینید معمولا بیشترین تعداد مدال های المپیک کشور ما برای
ورزش کشتی است. با تعصب و غیرت ورزشکاران و نیز کمک و حمایت وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک در این شرایط سخت اقتصادی که حتی
تدارک اردو برای تیم ملی هم سخت شده است، قطعا می توانیم در المپیک خوش بدرخشیم. در المپیک گرفتن مدال به شدت سخت است و ورزشکاران
ایرانی همواره نشان داده اند که مرد روزهای سخت هستند. ورزش ایران همواره در المپیک به سه ورزش کشتی، وزنه برداری و تکواندو جهت کسب
مدال چشم امید دارد و در نهایت خروجی زحمات چهار ساله ورزشکار، فدراسیون و کمیته ملی المپیک در همین مسابقات است که دیده می شود.

امیدوارم با توجه ویژه وزارت ورزش و جوانان و آقای وزیر و تمامی مسئولین بتوانیم بهترین نتیجه را در المپیک توکیو کسب کنیم.

مسعود مصطفی جوکار در پایان گفت : سالیان سال است که در ورزش کشتی حضور دارم و بیشترین لحظات عمرم را روی تشک کشتی گذرانیده ام.
کشتی چیزی جز عشق نیست و این در حالی است که بهای آن چنانی به کشتی بویژه در استان ها داده نمی شود که الحمدالله با حضور آقای دبیر نگاه
به کشتی در استان ها نیز تغییر یافته است. من خاطرات بسیاری در این ورزش دارم و شاید بهترین آن کشتی سرگروهی من با چنگی اونو، کشتی گیر
ژاپنی که اتفاقا الان سرمربی تیم ملی کشورش نیز است باشد. جاییکه من در ابتدا با کسب دو امتیاز پیش افتادم و سپس طی یک غافلگیری چهار امتیاز
از دست دادم. درحالیکه رقابتم رو به پایان بود و همگان انتظار شکست من را داشتند، من توانستم بازی را به وقت اضافه بکشانم و در نهایت پیروز
دیدار شوم و فریاد های یا حسین با حسین آقای برگزر همچنان در گوش من به یادگار مانده است. امیدوارم به لطف خدا و حمایت مسئولین کشتی ما

در المپیک خوش بدرخشد و بتوانیم دل مردم عزیز ایران را با کسب مدال های رنگارنگ شاد کنیم.

گفتگو از محمدرضا طارمی


